



Acid-A-Foam™ EVO

CLEANER AND DESCALER

Product

A phosphate free, acidic foaming cleaner, **Acid-A-Foam EVO** is used as an alternative to regular hatchery, equipment or barn cleaner to remove detergent residues, mineral scale and other hard-to-remove elements. A clean surface is required for complete disinfection. Alternating between a good alkaline detergent and a good acid-based detergent maximizes surface cleanliness and, therefore, prepares the surface for the second step of disinfection. **Acid-A-Foam EVO** removes dirt, grime, protein, and oils as well as minerals and adherent films.

Usage Rates

Task	Recommended Dilution
<i>General purpose cleaning and foaming</i>	1.75% - 3% solution
<i>Food processing and food contact surfaces</i>	1.75% - 3% solution
<i>Barn cleaning</i>	0.25% - 0.5% solution

Packaging

Packaging	Product Code	Case Qty
Acid-A-Foam EVO 1 gallon	418089/1-CAN	4
Acid-A-Foam EVO 5 gallon	418089/5-CAN	1
Acid-A-Foam EVO 55 gallon	418089/55-CAN	1

Active: Glycolic Acid

Use: Acidic foaming cleaner for hatchery or farm use

Activity: General cleaner, deodorizer, and effectively removes hard water scale and mineral deposits

Application: Foamed, sprayed with pressure washing equipment, or manual application

Benefits

- Phosphate-free formulation
- Ideal acidic cleaner for a pH rotation program
- Removes mineral scale, detergent residues and other elements left behind after repetitive use of alkaline cleaners
- Formulated using biodegradable detergents
- Superior foaming capabilities
- Compatible with all Neogen disinfectants



944 Nandino Blvd. Lexington, KY 40511
800-621-8829 (USA/Canada) or 859-254-1221
inform@neogen.com | animalsafety.neogen.com



Acid-A-Foam^{mc} EVO

NETTOYANT ET DÉTARTRANT

Produit

Un nettoyant moussant sans phosphate **Acid-A-Foam EVO** est utilisé comme une solution de recharge à l'écloserie habituelle, les nettoyant d'équipement ou de grange pour enlever les résidus de détergents, le tartre minéral et d'autres éléments difficiles à faire disparaître. Une surface propre est nécessaire pour une désinfection complète. Alternier entre des détergents alcalins de qualités et des détergents acides de qualité maximise la propreté de la surface, la préparant ainsi pour la deuxième étape de la décontamination. **Acid-A-Foam EVO** enlève la saleté, la crasse, les protéines et les huiles en plus des minéraux et les pellicules adhérentes.

Taux d'utilisation

Tâche	Dilution recommandée
<i>Nettoyant et moussant à usage général</i>	Solution 1.75 % - 3 %
<i>Surfaces de traitement de la nourriture et en contact avec de la nourriture</i>	Solution 1.75 % - 3 %
<i>Nettoyage de la grange</i>	Solution 0.25 % - 0.5 %

Emballage

Emballage	Code du produit	Quantité contenue dans l'étui
1 gallon d'Acid-A-Foam	418089/1-CAN	4
5 gallons d'Acid-A-Foam EVO	418089/5-CAN	1
55 gallons d'Acid-A-Foam EVO	418089/55-CAN	1

Actif : Acide glycolique

Usage : Nettoyant acide moussant pour les éclosiers et les granges

Activité : Nettoyant général, déodorant. Il enlève le tartre laissé par l'eau dure et les résidus de minéraux.

Application : Moussé, vaporisé avec de l'équipement de nettoyage à la pression ou une application manuelle.

Avantages

- Formule sans phosphate
- Nettoyant acide idéal pour un programme de rotation de pH
- Enlève le tartre minéral, les résidus de détergent et les autres éléments accumulés par l'usage répété de nettoyant alcalin.
- Formule composée de détergents biodégradables
- Capacité moussante supérieure
- Compatible avec les désinfectants Neogen

